
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 25. marts 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 788 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (NB). 

 

Spørgsmål nr. 788:  

”Kan ministeren redegøre for, om det er korrekt, at f.eks. Herlev og Gentofte Hospital 

fortsætter med ikke-akutte og planlagte operationer og behandlinger på trods af 

Sundhedsstyrelsens anbefalinger om at udskyde disse?” 

 

Svar: 

 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Sundhedsstyrelsen. 

På baggrund af bidraget forventes spørgsmålet at kunne besvares i uge 14. 

 

Med venlig hilsen 
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